
Wloclawek, 26.09.201 6r.
Jacek Bulawa

Radny

Rady Miasta Woclawek

Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Wloclawka

zwtacan sig z pytaniem, dlaczego do dnia dzisiejszego nie otrzymalem odpowiedzi na
interpelacjg do2on4 w dniu 29.08.2016 roku podnosz4c4 bar&o wain4 dla wielu Wloclawian
kwestig poszerzenia zakresu swiadczonych usfug przez punkt sprzedazy sp6lki Energa s.A. przy
ulicy Przechodniej. Zgodne z aktualnie obowiqzuj4cym Statutem Miasta Wloclawek odpowiedi na
interpelacjg powinienem otrzymai w terminie do 14 dni od datyjej zlo2enja.

Z vtWazami szacunku


